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Concept-Verslag Algemene Vergadering SWV PO-ZK 
Datum en tijd: 13 december 2023, 14.30-16.00 uur 
Locatie: Schipholpoort 2, Haarlem  
Aanwezig: Maroes Albers (PO-ZK), Toon Mans (TWijs), Anna Marieke 
van Kampen (Aloysius), Hester Minnema (vz), Marloes Speelman 
(Icarus, 1-pitters), John van Veen (Jong Leren), verslag), Daphne 
Spekkers (De School) Ria Robison (PO-ZK, verslag) 
Afwezig mk: Marten Elkerbout (Spaarnesant), Maren Parmentier 
(Waterlelie), Maarten Stuifbergen (Stopoz)  
Afwezig: BSV, SAB, St. Algemeen Bijz. Onderwijs Heemstede, Stichting 
Katholiek Onderwijs Aerdenhout, Stichting KOPAD, Stichting 
Muziekinstituut van de kathedraal ST. Bavo, Vereniging de Haarlemse 
Montessorischool, Stichting Islamitische scholen El Amal. 

 

 
 

 

 
1. Welkom en opening, vaststellen agenda 
Hester Minnema opent de vergadering en heet iedereen welkom. Vanwege de aanwezigheid van Daphne 
Spekkers volgt een voorstelronde. De agenda wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. 
1.1 Terugkoppeling halfjaarlijks gesprek toezichthouder en OPR 
Vanwege de afwezigheid van Marten Elkerbout die bij het OPR-overleg aanwezig is geweest geeft Maroes Albers 
een kleine terugkoppeling: OPR voelt zich voldoende geïnformeerd door Maroes. 
Hester: terugkoppeling ontwikkelgesprek met Maroes: iedereen is zeer tevreden over Maroes, alles is 
transparante en de samenwerking wordt als fijn ervaring.  Maroes geeft aan dat de samenwerking onderwijs 
jeugdhulp een hoofdpijndossier is.  
 
2. Verslag vergadering 21 juni 2023, ter vaststelling 
Tekstueel: geen opmerkingen. 
Inhoudelijk: Marloes Speelman en Hester geven vervolg aan hoe we scholen beter kunnen betrekken bij de AV; 
Hester schuift een keer aan bij een een-pitters overleg. 
John van Veen: bij de rondvraag is de problematiek rondom het plaatsen van nieuwkomers besproken, maar ik 
hoor er momenteel niet veel over.  
Marloes: in Heemstede bleek het b.v. om veel minder kinderen te gaan. 
Toon Mans: er is nog steeds een probleem, zien m.n. in groep 1 en 2 veel anderstalige nieuwkomers; op sommige 
scholen 2/3 anderstalig, daar wordt de voertaal Engels. Er is een doorstroom coördinator aangesteld. 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
 
3. Financien, ter besluitvorming. 
3.1 Marap t/m december 2023 
Maroes vraagt of het voor iedereen duidelijk is in dit format: ja, heel informatief, mooi doorkijkje. 
 
3.2 Concept-begroting 2024 en MJB/raming 2024-2028, ter vaststellling 
Concept is besproken in de Voortgangscommissie van 20 november jl. Er zijn wat kleine wijzigingen m.n. op de 
post HDT, zowel bij inkomsten als bij uitgaven, maar dit heeft verder geen invloed op het totaal. Belangrijk: 

1. Opgenomen subsidie HB, we weten op dit moment nog niet of de subsidie toegekend wordt 
2. De beschikking zware ondersteuning is nog niet ontvangen. OCW geeft niet aan of gepubliceerde bedrag 

of gekort bedrag wordt gehanteerd voor 2024.  
3. Correctie op beschikking 2023, Dit bedrag gaan we uitkeren anders blijven we vermogen opbouwen, komt 

waarschijnlijk op € 30/leerling. 
 
3.3 Toelichting financiële besluiten 2024-2029, ter informatie, Maroes 
Er is nog geen beschikking zware ondersteuning voor 2024 en het wel of niet toekennen van de HB subsidie 
vormen een mogelijk risico. Publieke tarieven zijn in oktober in de Staatscourant gepubliceerd, dat was € 490, in 
de correctie over 2023 is op het herziene tarief € 13,50 afgetrokken. Het bedrag korting wordt niet genoemd. De 
vraag is of het bedrag € 490 blijft of dat ze € 477 aanhouden. Zelfs OCW is er vaag over, in ergste geval 3 ton 
minder inkomsten.  



231213 PO-ZK Algemene Vergadering  

Er zijn geen vragen over de stukken, de aanwezigen kennen de risico’s, deze zijn goed in beeld.  
 
3.4 Terugkoppeling Kwaliciteitscommissie en Voortgangscommissie bespreking concept-begroting 
Hester: de VC is akkoord gegaan met de voorgestelde begroting. De Kwaliteitscie heeft meegekeken en verslag 
uitgebracht: inzichtelijke begroting, uitgangspunten zijn goed doordacht, navolgbaar en uitlegbaar, gezonde 
financiële huishouding en met afbouw van reserves. 
Besluit: de Algemene Vergadering keurt de concept-begroting 2024 en MJB-raming 24-28 goed. 
 
4. Kwaliteitscommissie, ter besluitvorming 
4.1 Voorstel van roosten van aan- en aftreden 
Hester: het voorstel is een formaliteit, gaat om verlengingen en de benoeming van Toon bij de Kwaliteitscie.  
Ter aanvulling: Maroes is erg blij met de drie externen die nu in de Kwaliteitscie zitten.  Het  functioneren van de 
Kwaliteitscie is in de Voortgangscie besproken.  
Besluit: de Algemene vergadering stemt in met het herbenoemen van de drie externe leden. Toon Mans wordt 
met terugwerkende kracht benoemd.  
 
5. Verslag Intern toezicht 2023, ter bespreking 
5.1 Voorstel voor totstandkoming verslag Intern toezicht, Maroes 
Er moet een verslag komen van de Intern Toezichthouder voor de jaarrekening en de accountant. De 
Kwaliteitscommissie bereidt voor en legt dit schriftelijk voor aan de AV. Dit kan niet wachten tot de AV in juni, dus 
er wordt een schriftelijke reactie gevraagd.  
Het voorstel van Maroes is om dit verslag conform vorig jaar op te stellen: Maroes maakt opzet met feitelijke info, 
Kwaliteitscie maakt verdeling op onderdelen van de resultaat beoordelingstabel.  
 
5.2 Wil de AV verdiepend onderzoek doen naar onderdelen van het toezichtskader 
Hester: zijn er onderdelen waar de AV op in wil zoomen; er is een kader, maar wellicht zijn er thema’s die meer 
aandacht verdienen en goed zijn om op te nemen in het jaarverslag. Het dekkend aanbod staat enorm onder 
druk, voldoende om de knelpunten Jeugdzorg te benoemen, maar het SWV heeft onvoldoende sturingskracht op 
het proces. 
Besluit: nee, geen extra onderzoek, we hebben voldoende werk. 
 
6. Datum aanleveren verantwoording 2023, te besluitvorming 
De Algemene Vergadering gaat akkoord met de datum van 15 maart 2024.  
 
7. Rondvraag en sluiting 
Maroes: jullie horen de GO besturen hier praten over de problematiek in de jeugdzorg, zijn jullie op de hoogte van 
deze problemen?  
Toon:  de gemeente verwijst naar consortia, en andersom. Kinderen kunnen niet naar huis gestuurd worden. 
Kenter gaat het contract herzien op 2 IKC’s. Marten heeft een reactie naar de wethouder gestuurd.   
Moet er meer gedaan worden aan informatie voorziening vanuit het SWV?  
Maroes en GO besturen: wij zijn on speaking terms met de gemeente, proberen de relatie goed te houden, maar 
leerlingen krijgen niet de begeleiding die nodig is.  
Ria Robison: het SWV heeft het formele bezwaar tegen de generieke korting bij de jurist aangeleverd, alle 
besturen hebben hun akkoord gegeven.  
Hester: ik ben veel bezig met inclusie en diversiteit in het onderwijs. Heb laatst een Verdiepingsweek gevolgd over 
Inclusief Leiderschap, misschien voor jullie ook interessant. Hester neemt ons daar zo in mee.  
 
Hester bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.  
 
 


